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binnen acht dagen na ontvangst aan 

de statenadviseur mede te delen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

van de vergadering van de  

Statencommissie Bestuur en Financiën 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

gehouden op woensdag 7 december 2011 

 

 

 

 

Samenvatting 



 

 3 

 

 

 

SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën 

 

Woensdag 7 december 2011 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 7 december 2011 is als bijlage op-

genomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

H.H. van de Boer (voorzitter) 

J.J. Baltes (VVD) 

R. Beimers (PVV) 

J.A. van Dalen (D66) 

mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 

mevrouw G.M. van Dinteren (GroenLinks) 

mevrouw R.S. Goettsch (PvdA) 

W. van Heusden (ChristenUnie) 

Mevrouw R. Horasan (PvdA) 

A. Huizing (PvdA) 

mevrouw M.J. Kaal (CDA) 

mevrouw W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 

P.H. Oosterlaak (SP) 

mevrouw J.M. Pannekoek-van Toor (VVD) 

mevrouw G.H.Smith (GroenLinks) 

T. Stelpstra (ChristenUnie) 

Mevrouw M.C.J. van der Tol (D66) 

N.A. Uppelschoten (PVV) 

E.R. Veenstra (PvdA) 

H.J. van der Ven (CDA) 

 

En voor agendapunten 12 en 13 

Mevrouw  W.L.N.Mastwijk-Beekhuijzen (CDA)  

 

mevrouw J. Stapert, statenadviseur 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) 

R.W. Munniksma (PvdA) vanaf 15:45 uur 

A. van der Tuuk (PvdA) 

H. Brink (VVD) 

 

Afwezig: 

geen 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2. Samenvatting vergadering 28 september 2011 en de lijst van toezeggingen 

De aangepaste lijst van toezeggingen is aan deze samenvatting gehecht, inclusief een tekstuele wijzi-

ging van een toezegging gedaan in de vergadering van PS betreffende de vergroening van het pro-

vinciale wagenpark.  

 

De heer Van Dalen wordt bij de aanwezigen toegevoegd, voor het overige wordt de samenvatting 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Ingekomen stukken 

De fractie van de PVV stelt vragen bij de beantwoording van haar vragen over het Bestuurakkoord 

2011-2015 (A4); deze geven geen antwoord op de gestelde vragen. 

Gedeputeerde Klip geeft aan de opmerkingen mee te zullen nemen naar de portefeuillehouder, gede-

puteerde Munniksma, inclusief de door D66 gemelde rekenfout op blz. 2 van de brief aan de VROM 

inspectie (gemeente Hoogeveen) 

De voorzitter stelt voor dat de PVV haar aanvullende c.q. verduidelijkende vragen schriftelijk aan het 

college kenbaar maakt. 

De PVV gaat hier mee akkoord. 

 

De fractie van de SP stelt vragen bij het ingekomen stuk: “Afschrift herijking gemeentefonds, eerste 

fase”(B7). De vraag is of dit stuk niet t.z.t. geagendeerd kan worden nu de Raad van de financiële 

verhouding zeer kritisch is over het gemeentefonds als de herindeling van het gemeentefonds in 2013 

voor de gemeenten ingevoerd gaat worden. Komt dit terug, is GS hierover in gesprek met de gemeen-

ten? Alvorens deze brief te agenderen is meer informatie nodig. Het CDA ondersteunt dit verzoek om 

verdere informatie. 

Gedeputeerde Brink geeft aan dat onderzoek wordt gedaan naar de ingeleverde jaarrapportages van 

de gemeenten. 

De voorzitter stelt voor om hierover vragen te stellen aan het college. 

De SP gaat hier mee akkoord. 

 

De fractie van D66 heeft gevraagd om agendering van de brief van GS van 5 oktober 2011 over het 

Jaarverslag van de archiefinspecteurs 2011. Agendering zal plaatsvinden in de Statencommissie B&F 

van 25 januari 2011. 

 

De lijst met ingekomen stukken wordt voor het overige conform vastgesteld. 

 

4. Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

5. IPO-, SNN- en EU-aangelegenheden 

IPO: 

De heer Stelpstra(CU) als plaatsvervangend lid van de AV-IPO geeft aan dat er geen bijzonderheden 

zijn te melden. 

De (VVD) merkt op dat het IPO transitieplan een uitstekend uitgangspunt is waar een goede focus 

wordt gelegd. Belangrijk is om met één mond in Den Haag te spreken. Punt van aandacht is de relatie 

tussen IPO en de statenleden. 

De (PVV) vraagt zich af of niet onderzocht moet worden of het IPO wel noodzakelijk is. 

De heer Stelpstra geeft aan dat alle opties zijn overwogen, ook het opheffen van het IPO. 
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Gedeputeerde Klip geeft als DB-lid van het IPO aan dat vooral gekeken is hoe het IPO slanker en 

slimmer kan worden. Minder overleg en meer handelen om zo weer een goede gesprekspartner te 

worden in Den Haag. Er ligt een motie van Zeeland in de AV vergadering, om 1x per jaar te gaan ver-

gaderen. De Drentse IPO afgevaardigden zullen hier een mening over moeten hebben. 

De voorzitter sluit af met de opmerking dat het besprokene mee zal worden gegeven aan de AV ver-

tegenwoordigers. 

 

SNN: 

Mevrouw Kaal (CDA) geeft namens alle SNN vertegenwoordigers aan het te betreuren dat de laatste 

SNN vergadering niet is doorgegaan, zeker nu maar 2x per jaar wordt vergaderd. 

Vragen zijn er over de gezamenlijke SNN vergadering op 15 februari, wat is de status en wat is de 

inhoud van de bijeenkomst? Verder wil ze weten wat de stand van zaken is met betrekking tot een 

eventueel vervolg op de Neue Hanse Interregio (NHI). Meer informatie is op zijn plaats. 

Gedeputeerde Brink geeft aan dat de SNN vergadering is afgelast omdat het quorum ontbrak. De 

SNN vergadering op 15 februari 2012 is geen besluitvormende vergadering. Aan de inhoud wordt nog 

gewerkt. Voor 31 december a.s, zullen de staten hierover worden geïnformeerd zoals op 9 november 

is toegezegd. 

Gedeputeerde van der Tuuk merkt m.b.t. de NHI op dat het wachten is op de deelstaat Niedersach-

sen, zij zouden bereid zijn om een handreiking te doen voor overleg, dit moet daar officieel nog wor-

den bekrachtigd. Er is geen NHI meer, wel een samen optrekken met Noord-Nederland. 

 

EU aangelegenheden; DrEUn 

De voorzitter van DrEUn, de heer Baltes, geeft aan dat het werkplan van deze werkgroep voor 12 

december staat geagendeerd bij het Presidium. 

Mevrouw Kaal vult aan met een verzoek aan GS om met een Europastrategie te komen, als onderleg-

ger voor het netwerk van DrEUn. De strategie zou o.a. moeten gaan over Interregprogramma’s en het 

thema Gezond Oud worden. Maar ook Innovatie is een belangrijk thema. 

De PvdA vraagt om bij dit verzoek ook aanvullende informatie over het GLB (gemeenschappelijk land-

bouwbeleid)  te voegen. 

Gedeputeerde Brink geeft de volgende reactie. Momenteel is veel in beweging in EU verband. De 

concentratie ligt op de nieuwe EU begroting. Er is een programma 2020. Voor de zomer zal richting 

worden gegeven voor de nieuwe begrotingsperiode van de EU. 

Ondersteuning voor de werkgroep DrEUn vanuit de GS organisatie is altijd mogelijk.  

Zorgen zijn er over het GLB beleid. Noord-Nederland speelt een belangrijke rol bij de transitie. Vanuit 

de Noordelijke provincies is de heer Brink de aangewezen trekker van dit onderwerp. Informatie die 

hieruit voortvloeit, zal hij delen met de commissie. 

 

Gedeputeerde Brink zegt toe: voor de zomer van 2012 te komen met een voorstel hoe in het kader 

van de nieuw EU begroting aansluiting gevonden gaat worden bij de middelen en de fondsen. 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie een overzicht te zenden met de lopende EU projecten. 

 

6. Statenstukken/brieven 

 

6a. Brief van Gedeputeerde Staten van 26 oktober 2011 over Auditprogramma 2011-2012. 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

In meerderheid zijn de fracties van mening dat de resultaten van de verschillende onderzoeken ook 

beschikbaar moeten komen voor de statenleden.  

Aanleveren op papier is niet noodzakelijk, beschikbaar stellen via de IPad is voldoende. 
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De fracties van PvdA, VVD, PVV, SP en D66 zijn benieuwd naar het ICT onderzoek, wat is de status 

wat is de conclusie? De VVD is verbaasd dat er wederom een audit komt over de ICT functie, wat is 

de reden hiervan? De VVD informeert ook naar het risicomanagement bij de verbouw van het Drents 

Museum. 

De PvdA is ook benieuwd naar de audit van de voortgang van risicomanagement bij grote en com-

plexe projecten. 

De PVV vindt monitoring een goede zaak. D66 wil weten of deze onderzoeken ook in Groningen en 

Fryslân plaatsvinden. GL waarschuwt dat monitoring geen doel op zich moet worden. 

De SP geeft aan dat ook de Begeleidingscommissie Accountant (BCA) met dezelfde onderwerpen als 

genoemd in het auditprogramma bezig is, het is zaak om af te stemmen wie wat oppakt. 

GL informeert naar de beveiligingsincidenten genoemd in de brief, wat is er nog meer voorgevallen? 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde Brink geeft aan dat tot nu toe de afspraak was conform de Provinciewet, dat de quicks-

cans worden teruggekoppeld aan GS en niet naar PS gaan, tenzij bijzondere ontwikkelingen zich 

voordoen. Onnodig veel rapporten verspreiden moet worden voorkomen. De rapporten zijn altijd op te 

vragen. Als de staten dit willen kan deze afspraak worden gewijzigd. Hij zal zich daar niet tegen ver-

zetten. Op de wijze van aanlevering aan PS komt hij terug.  

Voor de organisatieontwikkelingen geldt dat begin 2012 verandering zijn te verwachten. 

Zowel over het onderdeel beveiligingsincidenten als ICT zal begin 2012 meer bekend zijn. 

  

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Brink zegt toe: na te zullen gaan in welke vorm de rapportage van de audits naar de 

staten kunnen worden verspreid. 

Gedeputeerde Brink zegt toe: de commissie te zullen informeren over de stand van zaken met betrek-

king tot personeel en organisatie in de loop van het 1
e
 halfjaar 2012.  

 

De voorzitter sluit de beraadslaging.  

 

6b. Brief van Gedeputeerde Staten van 9 november 2011 over nadere informatie over de nieu-

we organisatie van de waterleidingsmaatschappij Drenthe (WMD) 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

VVD, PvdA en D66 spreken van een redelijk transparant overzicht, maar wel summier. De andere 

fracties noemen het overzicht ondoorzichtig waarbij onderdelen zoals de positie van de voorzitter van 

de Raad van Commissarissen (RvC) wordt gemist. Naar de mening van het CDA zou de gedeputeer-

de de toezegging hebben gedaan om deze functie te heroverwegen. Het CDA vraagt om een notitie 

waarin duidelijkheid wordt verschaft over de positie van de voorzitter van de RvC. Ook zouden PS 

jaarlijks pro actief moeten worden geïnformeerd over de activiteiten/resultaten van de WMD. GL 

spreekt van een ronduit ondoorzichtig verhaal, wat verandert er concreet voor de provincie? CU en 

D66 informeren naar de antwoorden op de vragen van de SP over de beloning van de bestuurder van 

de WMD. 

Alleen de CU spreekt van een redelijk duidelijk verhaal. Meerdere fracties waaronder VVD en PVV 

vragen zich af waar de drinkwatervoorziening zelf in het organisatieplaatje is opgenomen. VVD. GL en 

D66 informeren naar het ontbreken van een RvC bij Noordwater BV, en wie is daar de beleidsbepa-

lende man? De PvdA vraagt zich af of de gekozen belastingconstructie bij Noordwater wel valide is. 

De gekozen financiële scheiding tussen drinkwatervoorziening en de nevenactiviteiten is prima. 
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

In het verleden zijn afspraken gemaakt over nutsbedrijven als waterbedrijven, aldus gedeputeerde 

Klip. De aandelen zijn in handen van de overheden. De provincie is voor 50% aandeelhouder van de 

WMD. De Tweede Kamer heeft in het verleden toestemming gegeven voor commerciële activiteiten.  

De drinkwatervoorziening is in het overzicht opgenomen in de Holdingsmaatschappij. Alle rapportages 

van de WMD zijn beschikbaar via de site van de WMD. Financieel worden de activiteiten van het 

nutsbedrijf en de commerciële activiteiten gescheiden. NoordWater heeft geen aparte RvC, deze zou 

gelijk zijn aan de bestaande RvC. Vanuit haar positie als portefeuillehouder water is zij commissaris bij 

de WMD en voert zij namens PS het aandeelhouderschap en het toezicht uit. Als het bedrijfsbelang 

wordt geschaad zal zij geen informatie geven, als gedeputeerde is zij aan te spreken. De toezegging 

dat zij haar functie bij de WMD zou heroverwegen zoals het CDA stelt, kan zij zich niet herinneren. 

Wel de vraag naar de organisatiestructuur zoals die nu voorligt. 

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Klip: zegt toe na te zullen gaan of de gekozen belastingconstructie bij de BV Noordwa-

ter wettelijk is toegestaan. 

Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan in hoeverre de directeur van de WMD als directeur van 

BV NoordWater het zelfde stemrecht heeft. 

Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan wie het bestuur vormen van BV NoordWater. 

Gedeputeerde Klip zegt toe dat de antwoorden op de vragen van de SP inzake de beloning van de 

bestuurder van de WMD zo spoedig mogelijk zullen komen (JSt: bij brief van 21.12.2011) 

Gedeputeerde Klip zegt toe met een notitie te zullen komen over de toezichthoudende rol van de pro-

vincie en de positie van de gedeputeerde als commissaris bij de WMD waarbij ook de eventuele be-

langverstrengeling aan de orde komt. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat gedeputeerde Klip een aantal toezeggingen 

heeft gedaan. 

 

6c. Statenstuk 2011-504; Wijziging Besluit Mandaat en Machtiging Provinciale Staten 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De fractie van de PvdA informeert of ook de plaatsvervangende voorzitter van PS bevoegdheden 

krijgt. En in hoeverre krijgen ambtenaren ondermandaat, welke beslissingen kunnen zij nemen? 

D66 sluit bij deze vragen aan. GL zou via een lijst van ingekomen stukken geïnformeerd willen worden 

over de binnengekomen Wob verzoeken en bezwaarschriften. De PVV vraagt zich af of het verdagen 

van besluiten wel mogelijk is. 

 

De voorzitter geeft aan dat het hier een voorstel van het Presidium betreft. De voorzitter van PS – en 

van het Presidium – is niet aanwezig om antwoorden op de gestelde vragen te geven. Dit geldt ook 

voor de vice-voorzitter. De tweede vicevoorzitter heeft gevraagd of de vragen schriftelijk beantwoord 

kunnen worden nu zij zelf als woordvoerder heeft opgetreden namens haar fractie. 

De voorzitter geeft aan dat de vragen vóór de vergadering van PS van 21 december schriftelijk zullen 

worden beantwoord. 

 

 

6d. Bijlagen bij Concept-Onderzoeksprogramma Noordelijke Rekenkamer (NRK) 2012-2013 

Mevrouw Meeuwissen geeft namens de Drentse afgevaardigden van de Programmaraad een toelich-

ting op het conceptonderzoeksprogramma.  
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Samenvattende reactie van de fracties: 

De fracties hebben desgevraagd geen bezwaren tegen het doen van onderzoek door de NRK naar de 

vier onderwerpen waaraan de NRK de hoogste prioriteit geeft. 

Over de vraag welke twee onderwerpen daarnaast de voorkeur hebben wordt verschillend gedacht. 

Het onderwerp ‘kwaliteit milieuhandhaving na ambtelijke integratie: de RUD’, wordt zes maal genoemd 

evenals ‘Groningen Airport Eelde (GEA)’ waarbij GL aantekent dat bij dit onderwerp niet alleen de 

bedrijfstechnische maar ook de omgeving van het vliegveld moet worden meegenomen. 

Het onderwerp krimp wordt vier keer genoemd. De CU tekent hierbij aan dat krimp geen issue is, om-

dat dit het zoveelste onderzoek zou zijn. 

De PVV zou het effect van de buitenlandbetrekkingen op de provincie ook onderzocht willen hebben. 

De PvdA en de CU noemen dat ook onderzocht zou kunnen worden de gevolgen van de bezuinigin-

gen op het sociale beleid. 

 

Mevrouw Meeuwissen zal de reactie van de commissie meenemen naar de Programmaraad NRK en 

aangeven dat de RUD en GAE de voorkeur heeft. De vraag zal worden gesteld hoe de NRK de om-

gevingsfactor meeneemt in het onderzoek GAE. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de opmerking dat het de NRK zelf is die uiteindelijk het on-

derzoeksprogramma samenstelt waarbij ook de inbreng vanuit Groningen en Fryslân van belang is. 

 

6e Statenstuk 2011-503; Jaarprogramma onderzoekstaken statengriffie Drenthe 2011-2012 

 Statenstuk 2011-505; Onderzoeksprotocol Provinciale Staten van Drenthe. 

Op verzoek van de commissie wordt de behandeling van beide agendapunten samengevoegd 

 

De voorzitter van de Commissie van onderzoek, mevrouw Aarsbergen, geeft een toelichting op het 

jaarprogramma en het onderzoeksprotocol waarbij zij nadrukkelijk stelt dat de onderzoeksgroep er 

enkel is voor Provinciale Staten (PS). 

De onderzoekers gaan op een meta politieke wijze werken dat wil zegen dat ze boven de politiek gaan 

staan zonder neutraal te zijn. Op die manier geven ze PS aan waar de keuzes liggen. 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

Alle fracties kunnen instemmen met beide statenstukken. Daarbij worden de volgende opmerkingen 

gemaakt. Het merendeel van de fracties is tevreden met de verschenen oplegnotities. Met uitzonde-

ring van de VVD zijn de fracties content met de onderzoeksgroep. De VVD behoudt zijn twijfels of 

deze onderzoeksgroep beter gaat werken dan voorheen OCWZ. De PvdA noemt de onderzoeksgroep 

voor PS een luxe die gekoesterd moet worden. Bij de evaluatie, na twee jaar, zal de (forse) onder-

steuning voor PS moeten worden meegenomen. De VVD vult aan dat het kostenaspect ook in de eva-

luatie moet worden meegenomen. Verder is de VVD van mening dat in de kwartaalberichten ook de 

besteding van de uren kan worden opgenomen. Verder zal kritisch gekeken moeten worden naar de 

deelname van de onderzoekers bij de diverse overleggen en naar de kennisverbreding en verdieping. 

De in de oplegnotitie genoemde suggesties voor vragen aan GS wordt vindt de VVD niet nodig. GL is 

van mening dat de vergadering van de Commissie van Onderzoek niet besloten zouden moeten zijn. 

Deze commissie moet ook scherp toezien op de vragen die het Drents Panel gaat stellen. Voorkomen 

moet worden dat bijvoorbeeld bij de dagdeelvragen verwezen wordt naar de ambtelijke organisatie. 

En kunnen GS ook beschikken over het beantwoordingformat? D66 vraagt of de Onderzoeksgroep en 

de NRK meer samen kunnen werken, op die manier kan geld en tijd worden bespaard. Het CDA 

vraagt zich af of de onderzoeken ook op de agenda’s van de commissie kunnen komen, dan wordt 

meer gedaan met deze onderzoeken. Een cursus vragen stellen, zou deze fractie op prijs stellen. 
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De reactie van de voorzitter van de Commissie van Onderzoek wordt als volgt verwoord:  

In het protocol is opgenomen dat het bij de dagdeelvragen van belang is dat deze of door de GS or-

ganisatie of door de onderzoekers worden beantwoord, vragen mogen niet tussen wal en schip raken. 

De onderzoeken van de NRK hebben een achteraf karakter en de onderzoekers kijken tussentijds 

naar beleidsdossiers. Het is niet zinvol om heel veel tijd te besteden aan het registreren van uren. Het 

weglaten van alle vragen in de oplegnotities is niet zinvol, de pijnpunten in de stukken moeten wel 

zichtbaar worden gemaakt d.m.v. te stellen vragen aan GS. 

De onderzoekers verdelen zich over de commissies en overleggen juist om politieke ervaring op te 

doen. 

De gestelde vragen over de urenregistratie, de beslotenheid van de vergadering van de Cie. van On-

derzoek, de dagdeelvragen, de cursus vragenstellen zal samen met alle gemaakte opmerkingen wor-

den meegenomen naar de Cie. van Onderzoek. 

 

De B-status van beide stukken wordt gewijzigd in de A-status. 

 

6f Statenstuk 2011-502; 3
e
 Bestuursrapportage 2011, 6

e
 en 7

e
 wijziging begroting 2011 en 2

e
 

 wijziging begroting 2012 

 

Samenvattende reactie van de fracties: 

De bestuursrapportage kenmerkt zich door de overheveling van verschillende bedragen naar 2012. 

Meerdere fracties vragen hierover nadere uitleg. De fracties van de PvdA, GL, SP en D66 vragen naar 

nut en noodzaak van de skybox die de provincie heeft op het TT-circuit. Daarnaast stellen meerdere 

fracties vragen over de situatie bij Drents Plateau (DP), in financiële zin, maar ook over de taken en de 

gevolgen voor het personeel. PvdA en CU geven aan eerst met GS in overleg te willen alvorens defini-

tieve standpunten worden ingenomen over het onderwerp Vitaal platteland. 

De PvdA, GL en CU informeren naar een uitkering uit het noodfonds voor Jeugdzorg Drenthe. De 

PvdA mist een overzicht van alle bedragen die in het kader van vitaal platteland worden overgeheveld. 

Nu is het verspreid over meerdere programma’s en daardoor lastig samen te voegen. Bij recreatie en 

toerisme is de vraag waarom hier niet alle bedragen zijn benut, wat is de oorzaak? Bij dit onderwerp 

sluit de VVD aan. Het CDA stelt diverse detailvragen o.a. over het verloop van de algemene doelstel-

ling, en het aantrekken van externe adviseurs. Maar ook over de vertraging van de RSP projecten en 

de gevolgen van het verlagen van de zakelijke waarde door het niet tussentijds verkopen van obliga-

ties. Overigens stemt het CDA met dit laatste wel in. GL sluit aan bij de zorgen over de vertraging van 

de RSP-projecten. 

De VVD informeert op welke gronden GS hebben gekozen om bij bestuurlijke samenwerking nieuwe 

projecten op te starten nu sprake is van onderbesteding, waarom vloeien die bedragen niet terug naar 

de Algemene middelen? Hoe komt de overheveling van gelden binnen het ILG budget tot stand?  Dit 

geldt ook voor de Groen-Blauwe diensten. 

De PVV vraagt zich af wat er gaat gebeuren als 2011 negatief wordt afgesloten, gaat dit ten koste van 

de Algemene middelen? 

GL geeft aan, via Twitter, te hebben begrepen dat er extra geld vrij komt voor Jeugdzorg in Drenthe.  

Vragen heeft GL over het afhaken van particulieren bij het verkrijgen van subsidie voor zonnepanelen. 

De CU informeert naar de criteria om budgetten over te hevelen naar het volgende jaar. Maar ook zijn 

er vragen over de decentralisatie uitgaven luchthavens. Tot slot informeert de CU naar de activiteiten 

van GS in het kader van de verdere samenwerking van de waterschappen. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Gedeputeerde van der Tuuk geeft in zijn reactie aan dat de overheveling van diverse bedragen te 

maken heeft met de bezuinigingen. Bedragen worden gelabeld om projecten t.z.t. tot uitvoering te 
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kunnen brengen. Desgevraagd erkent hij dat deze werkwijze op gespannen voet kan komen te staan 

met de uitgangspunten van PS. Daarom is het goed om ook hierover in gesprek te blijven. 

De skybox op de TT baan wordt gebruikt om gasten te kunnen ontvangen en om de betrokkenheid 

van de provincie bij het grote evenement TT aan te geven. Drenthe is een van de drie provincies die 

meer geld krijgt voor Jeugdzorg. Uitgezocht gaat worden wat er gebeurt als stagnatie optreedt bij het 

Bureau voor Jeugd en Gezin (BJZ), een van de reden zou kunnen zijn dat de ouders niet gemotiveerd 

zijn. Is de uitslag bekend dan kan via ‘positief opvoeden Drenthe’ aan de slag worden gegaan. Na het 

opstellen van de 3
e
 bestuursrapportage zijn inmiddels de gelden voor recreatie en toerisme wel benut 

en het hiervoor bestemde budget is uitgeput. 

De treasury rating wordt actief gemonitord. Zodra er afwijkingen worden geconstateerd wordt dit ver-

meld in de bestuursrapportage. Externe adviseurs worden alleen ingezet als dit echt noodzakelijk is. 

De RSP projecten lopen vertraging op, maar blijven binnen de looptijd van de projecten. 

Gedeputeerde Klip merkt op dat overheveling van duurzaamheidsprojecten verplichtingen zijn vanuit 

het Rijk; dit geld is bedoeld voor Natuurmonumenten en past binnen het programma K&E. 

Wanneer eenvoudig is te achterhalen waarom particulieren afzien van de subsidie voor zonnepanelen 

zal zij de commissie hierover informeren. De provincie is zeer actief betrokken bij de samenwerking 

van de (5) waterschappen waarbij opschaling een rol speelt. 

Gedeputeerde Brink geeft aan dat bij uitvoering van de RSP-projecten de afhankelijkheid van derden 

vaak de oorzaak is van vertraging. Met het nieuwe luchthavenbesluit krijgt de provincie er taken bij. Dit 

besluit wordt door PS op 21 december vastgesteld. De gekozen nieuwe taken i.h.k.v. bestuurlijke sa-

menwerking zijn deels gebaseerd op wettelijke taken en komen voor het overige uit het collegepro-

gramma. 

Gedeputeerde Munniksma vult zijn collega’s aan met de opmerking dat het op dit moment nog te pre-

matuur is om verder informatie te geven over het DP, dit komt later terug. Zorgen maakt hij zich niet 

alleen over het personeel maar ook over de taken van het DP. Hierover zijn ook contacten met de 

drentse gemeenten die ook taken afnemen van DP. Hij geeft wederom aan bereid te zijn om zodra dit 

mogelijk is hierover ook in een informele setting te spreken met de staten. 

Via het digitaal kwaliteitsboek landschap kan gestuurd worden op het provinciaal belang mbt het land-

schap. Bij zogenaamde Groen-Blauwe diensten gaat het om particulieren en boeren die overheidsta-

ken op het gebied van natuurbeheer of water op zich nemen tegen een zekere vergoeding. Als voor-

beeld noemt hij de bijdrage aan het akkerrandenbeheer in de Veenkolonieën. 

Onder het beleidsterrein Vitaal platteland rusten twee (financiële) pijlers; de Rijksuitkering investe-

ringsfonds landelijk gebied en de provinciale co-financieringsregeling. Hierbij is sprake van overheve-

ling naar 2012 omdat met het oog op de reeds aangekondigde bezuinigingen weinig verplichtingen 

zijn aangegaan. Ook omdat nog niet bekend is hoe e.e.a. zal verlopen. Begin 2012 zal de provincie 

(GS en PS) hierover nieuwe besluiten moeten nemen.  

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde van der Tuuk: zegt toe de commissie te zullen informeren over de reden van stagnatie 

bij BJZ zodra hierover duidelijkheid is.  

Gedeputeerde van der Tuuk: zegt toe de commissie een overzicht te verstrekken over de financiële 

lijn van de VJN tot de bestuursrapportage mbt genoemde 1,6 miljoen euro zoals vermeld in de 3
e
 be-

stuursrapportage. 

Gedeputeerde Klip: zegt toe te zullen achterhalen waarom particulieren hebben afgezien van subsidie 

voor zonnepanelen, mits deze informatie eenvoudig is te verkrijgen. 

Gedeputeerde Munniksma: zegt toe dat zodra dit mogelijk is hij de staten zal informeren over de situa-

tie bij Drents Plateau zowel wat de taken en het personeel betreft. 
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7. Mededelingen 

De voorzitter deelt mee dat op 14 december een extra B&F+ vergadering is uitgeschreven over het 

onderwerp DPE Next en een extra OGB+ over het onderhandelingsakkoord Natuur en over het OV-

bureau. 

 

 

8. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 17.30 uur 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op 25 januari 2012. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Bestuur en Financiën van woensdag 25 janua-

ri 2012, 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 

 , statenadviseur 

 



Versie 3 januari 2012 1 

Toezeggingenlijst Statencommissie Bestuur en Financiën, 7 december 2011 
  
        

Naam Omschrijving Startdatum Einddatum Stand van zaken 

  

Statencommissie korte termijn 

1. Infomeren en bespreken 
mogelijke vormen van 
Noordelijke samenwerking 
(PS 9-9-2011) 

Gedeputeerde Brink zegt toe om PS te informeren over de 
mogelijke vormen van Noordelijke samenwerking (nieuw elan) en 
hierover in overleg te treden met PS voor het einde van 2011. 

09-11-2011 31-12-2011 BF 07.12.2011: Combineren met motie 
M 2011-5, voor eind 2011 komt GS met 
een voorstel 

2. Reductie opcenten t.b.v. 
vergroening wagenpark 
(PS 9-9-2011) 

Gedeputeerde Klip zegt toe om PS te informeren over de 
mogelijkheid om een reductie van opcenten toe te passen ter 
vergroening van de auto’s op de Drentse wegen. 

09-11-2011 09-02-2012  

3. Bijeen roepen werkgroep 
Programmabegroting 
(PS 9-9-2011) 

Gedeputeerde Van der Tuuk zegt toe om de werkgroep 
Programmabegroting bijeen te roepen om gezamenlijk te kijken 
naar de concreetheid van de in de begroting opgenomen 
beleidsinformatie t.b.v. de Begroting 2013. 

09-11-2011 09-02-2012  

4. WMD; belastingconstructie Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan of de gekozen 
belastingconstructie bij de BV Noordwater wettelijk is toegestaan. 

07-12-2011   

5  WMD; stemrecht directeur Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan in hoeverre de 
directeur van de WMD als directeur van BV NoordWater 
stemrecht heeft. 

07-12-2011   

6. WMD; bestuur BV 
NoordWater 

Gedeputeerde Klip zegt toe na te zullen gaan wie het bestuur 
vormen van BV NoordWater. 

07-12-2011   

7. WMD; beantwoording 
vragen SP 

Gedeputeerde Klip zegt toe dat de antwoorden op de vragen van 
de SP inzake de beloning van de bestuurder van de WMD zo 
spoedig mogelijk zullen komen.  

07-12-2011  √Beantwoord bij brief van 21.12.2011 

8. WMD; notitie rol provincie Gedeputeerde Klip zegt toe met een notitie te zullen komen over 
de toezichthoudende rol van de provincie en de positie van de 
gedeputeerde als commissaris bij de WMD waarbij ook de 
eventuele belangverstrengeling aan de orde komt. 

07-12-2011   

9. 3
e
 Bestuursrapportage 

2011; stagnatie BJZ 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de commissie te zullen 
informeren over de reden van stagnatie bij Bureau Jeugdzorg 
(BJZ) zodra hierover duidelijkheid is. 

07-12-2011   

10. 3
e
 Bestuursrapportage 

2011; financiële lijn 
Gedeputeerde van der Tuuk zegt toe de commissie een overzicht 
te verstrekken over de financiële lijn van de VJN tot de 
bestuursrapportage mbt genoemde 1,6 miljoen euro zoals 
vermeld in de 3

e
 bestuursrapportage. 

07-12-2011 01-01-2012 √Toegezonden in mail van week 51 
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11. 3
e
 Bestuursrapportage 

2011; zonnepanelen 
Gedeputeerde Klip zegt toe te zullen achterhalen waarom 
particulieren hebben afgezien van subsidie voor zonnepanelen, 
mits deze informatie eenvoudig is te verkrijgen. 

07-12-2011   

12. 3
e
 Bestuursrapportage 

2011; informatie DP 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe dat zodra dit mogelijk is bij de 
staten zal informeren over de situatie bij Drents Plateau zowel wat 
de taken en het personeel betreft. 

07-12-2011   

13. . EU-aangelegenheden; 
overzicht lopende projecten 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie een overzicht te 
zenden met de lopende EU projecten. 

07-12-2011   

14. Auditprogramma 2011-
2012; verspreiding stukken 

Gedeputeerde Brink zegt toe te zullen nagaan in welke vorm de 
rapportage van de audits naar de staten kunnen worden 
verspreid. 

07-12-2011   

 

 

Statencommissie lange termijn 

1. Evaluatie Protocol 
humanitaire hulpverlening 

De Commissaris van de Koningin zegt het volgende toe: 
Een evaluatie van het Protocol humanitaire hulpverlening na twee 
jaar (CDA). 
 

08-12-2010 31-12-2012  

2. EU-aangelegenheden; 
nieuwe begroting 

Gedeputeerde Brink zegt toe voor de zomer van 2012 te komen 
met een voorstel hoe in het kader van de nieuwe EU begroting 
aansluiting gevonden gaat worden bij de middelen en de fondsen 

07-12-2011 01-07-2012  

3. Auditprogramma 2011-
2012; personeel en 
organisatie 

Gedeputeerde Brink zegt toe de commissie te zullen informeren 
over de stand van zaken met betrekking tot personeel en 
organisatie in de loop van het 1

e
 halfjaar 2012 

07-12-2011 01-07-2012  

 

 

Moties 

M 2011-5: Motie Noordelijke 
Samenwerking 
(PvdA) 

PS verzoeken het college van GS en de voorzitter van het SNN 
om voor het einde van het jaar 2011 een vernieuwde Noordelijke 
Agenda incl. ruwe schets van de organisatiewijze voor te leggen 
aan de nieuwe Staten. 

13-07-2011 31-12-2011 BF 07.12.2011: Combineren met 
toezegging nr. 1, voor eind 2011 komt 
GS met een voorstel. 

M 2011-8: Motie IPO-
lidmaatschap 
(CDA) 

PS spreken uit om samen met het college van GS een discussie 
te starten over nut en noodzaak van een voortgezet Drents 
lidmaatschap van de IPO-vereniging. 

13.07.2011 31-10-2011 Het in de motie genoemde thema zal 
worden uitgewerkt in één of meerdere 
statenontmoetingen in 2011. 

 




